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GLOMFJORD SKOLE 

 

Bårdsen, Kjetil Aag 

Dokmo, Tonje 

Göldner, Lars 

Hestad, Tone Marie Swensen 

Jonassen, Janne Evy Anne 

Kristiansen, Anna- Elisabeth 

Martinussen, Hanne Victoria Sleipnes 

Nicolaisen, Marie 

Norum, Renate 

Olsen, Ann Katrin 

Tinnan, Ida Josefine Bang 

Tostrup, Ida Henriette 

Vibe, Petter Buvik 

Wenberg, Annica 

 

REFERAT FAU- MØTE TIRSDAG 03.06.2025 

Sted: Glomfjord skole, mediateket 

Tidspunkt: kl. 18.00 

 

Til stede: Marie Nicolaisen, Ann Katrin Olsen, Renate Norum, Lars Göldner, Annica Wenberg, Janne 

Evy Anne Jonassen og Tonje Dokmo 
 

Sak: 29/ 2024-2025 Godkjenning av referat 

Referat godkjent 

 

Sak: 30/ 2024-2025 MKFU – Forslag om et felles kommunalt foreldreutvalg 

FAU ved Glomfjord skole ser ingen fordeler med dette, og det er vanskelig 

nok å få representanter til lokalt FAU.   

 

Sak: 31/ 2024-2025  Invitasjon til forebyggende møte 11.06.25  

De som kan, stiller. 
 

Sak: 32/2024-2025    Søknad om volleyballnett fra elevrådet godkjennes 

 

Sak: 33/2024-2025 Sommerfest 19. juni 

FAU er fornøyd med årets program 
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GLOMFJORD SKOLE 

Sak: 34/2024-2025 Dugnad onsdag 11.06.25 fra kl 17.30 

  Oppgaver fordeles ved oppmøte. Malejobbene er væravhengig. 

a. Male opp gamle paradis/spillebrett 

b. Bygge lekekjøkken på baksiden 

c. Bygge klatrevegg med sklie i skråning SFO/fotballbana 

d. Skoging langs sykkelsti, grillhytte og rundt skole og SFO 

e. Lag blinkmål av paller til fotballbanen 

f. Lag bil av kabeltrommel 

g. Kjepphest med stativ 

Male benk ute 

Sak: 35/2024-2025 Hva skal til for at foresatte ønsker at elevene skal gå på Glomfjord 

skole?   

Vi er godt fornøyde med at det ble god plass for elevene etter at ungdomsskolen 

(dessverre) ble avviklet, og at det er rom nok til å kunne dele opp klasser i mindre 

grupper. Vi er positive til at det ble prøvd ut noe nytt under juleavslutningen, og 

oppfordrer skolen til å fortsette å tenke nytt. Flott at det blir aktivitet også under 

sommeravslutningen. Vi er fornøyde med organiseringen av SFO og informasjonen 

som sendes ut til foresatte. 

Forbedringspotensial:  

Gamle rykter tror vi henger igjen. Barna trenger forutsigbarhet og stabilitet, og foresatte 

trenger informasjon om smått og stort. Andre skoler er mye tidligere ute med informasjon, 

og det savner vi fra Glomfjord skole. Her tenker vi at ledelsen må være mer i forkant og sette 

en jevn standard for når og hvordan lærere videreformidler informasjon, da vi ser interne 

forskjeller. Mange konkrete ting som f.eks toalettsituasjon blir ikke tatt tak i. Aktiv skolevei 

vil vi skal starte opp fra høsten for alle elever, da det ikke er kommet i gang. Vi ønsker også 

mer samfunnsengasjement fra skolens side, for eksempel bidra under vinterfestivalen. FAU 

ønsker å bli hørt i større grad. 

 

Referent 

Tonje Dokmo FAU, Glomfjord 


